
O ilość pięter w hotelu Radisson Blue

Budynek Radisson Blu Resort miał mieć 8 pięter, a teraz okazuje się, że ma 13. Czy wyrażaliście na
to zgodę? Czy taka wysoka zabudowa  jest dopuszczalna w tej części miasta? To nie pierwszy
przypadek wyższego budynku niż zakładał pierwszy projekt. Można tak zmieniać wysokość
budynków?

Jak widać chociażby na załączonej wizualizacji (poniżej), która wraz z projektem była przedstawiana
mediom podczas konferencji prasowej poprzedzającej rozpoczęcie realizacji budowy kompleksu
Baltic Park Molo, od samego początku było wiadomym, iż na jego terenie powstaną dwa hotele.
Trzynastopiętrowy hotel, tzw. dominanta, którego operatorem będzie Radisson Blu Resort i niższy
ośmiopiętrowy obiekt hotelowy, będący subdominantą na tym obszarze.

 


